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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  12/05/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

            2) Υπουργό Εξωτερικών 

 

ΘΕΜΑ: «Τουρκικό κατασκοπευτικό αεροσκάφος στην καρδιά του 

Αιγαίου» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

        

Η τουρκική προκλητικότητα συνεχίζει να υφίσταται και μάλιστα 

κλιμακώνεται σταδιακά. Χαρακτηριστική αποτελεί η πτήση τουρκικού 

τουρκικό κατασκοπευτικό  τύπου «ATR P-72MPA» που φέρεται να 

εκτελέστηκε το πρωί της 9ης Μαΐου 2022 στην καρδιά του Αιγαίου.  

 

Σύμφωνα με  την ιστοσελίδα «itamilradar» τουρκικό κατασκοπευτικό του 

τουρκικού Ναυτικού (reg. TCB-752 – διακριτικό MARTI02) εκτέλεσε 

αποστολή πάνω από το Κεντρικό Αιγαίο από το NAS Cengiz Tope. Η 

σχετική ανακοίνωση, η οποία συνοδεύεται και το με αντίστοιχο γράφημα 

που αποτυπώνει την πορεία πτήσης του τουρκικού αεροσκάφους, 

αποδεικνύει ότι αυτό   ολοκλήρωσε αρκετούς κύκλους  βόρεια των 

νησίδων «Καλόγεροι» σε χαμηλότερο ύψος, εκτός του ελληνικού εναέριου 

χώρου αλλά εντός του FIR Αθηνών. 

 

Η άνω πτήση του τουρκικού κατασκοπευτικού  στο κεντρικό Αιγαίο, 

δυστυχώς προκαλεί πολλά ερωτηματικά σχετικά με τις ενέργειες και την 

αντίδραση  των Ενόπλων Δυνάμεων και εν συνεχεία με την πολιτική 

αντίδραση του Υπουργείου Εξωτερικών.  

 

Βάσει των ανωτέρω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Είχαν εντοπίσει οι Ένοπλες Δυνάμεις τη σχετική πτήση του 

τουρκικού κατασκοπευτικού στο ελληνικό FIR; 

2) Εφόσον, οι Ένοπλες Δυνάμεις γνώριζαν την άνω πτήση του 

τουρκικού κατασκοπευτικού, σε ποιες ενέργειες προέβησαν; 

3)  Πότε και με ποιο τρόπο ενημερώθηκε το αρμόδιο Υπουργείο 

σχετικά με την πτήση του τουρκικού κατασκοπευτικού; 

4)  Εγγυάσθε ότι το τουρκικό κατασκοπευτικό δεν απέσπασε 

απόρρητες πληροφορίες για την εθνική άμυνα της χώρας, κατά τη 

διάρκεια της πτήσης; 

5) Σε τι ενέργειες προέβη το αρμόδιο Υπουργείο, όταν ενημερώθηκε 

για την άνω πτήση; 

 

                             Ο ερωτών Βουλευτής  

 

                            Αντώνιος Μυλωνάκης 

 




